
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 14. prosince 2021 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  
Ing. Pavel Nutil (Planá), František Čurka (Halže), Josef Horáček (Tachov), Václav Raba 
(Chodský Újezd), Ing. Jaroslava Kadavá (Zadní Chodov), Mgr. Silvie Vajskebrová (Studánka). 
Ing. Petr Myslivec (Bor), P.Ryba (Částkov), Mgr. Jitka Valíčková (Staré Sedliště) 
 
Nepřítomni: 
Ing. Gabriela Macková (Ctiboř), Karel Fišpera (Stráž), Aurel Ardeleanu (Lom),  Mgr. Kateřina 
Bachtelová (Tisová), C. Hirš (Chodová Planá), 
 
Zmocnění: 
Městys Stráž, Obec Ctiboř na Františka Čurku 
 
Hosté: 
Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA a.s., Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 
jednání a předložil návrh programu jednání. 
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 
3. Rozpočet VSO na rok 2022 
4. Střednědobý výhled rozpočtu VSO do r. 2025 
5. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
6. Různé 

 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 
 Usn.č.283 – vyřazení majetku technologie kotelny ÚV – splněno, předáno do sběrny 
kov.odpadu 
 
Práce předsedy: 

- Pozemkové úpravy Planá – zachování velikosti a umístění pozemku VDJ 
- Stavební řízení – přestavba čerpací stanice na garáže 
- Dopis Obce Ctiboř – trasa vedení SV TPB 
- Předaudit hospodaření VSO 
- Příprava podkladů pro jednání ČS 
- Příprava stavby Přiváděcí řad VDJ Bezdružice – VDJ Planá 
 
  
 
 



Usnesení číslo 284: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a 
o činnosti předsedy VSO. 
 
Hlasování:  Pro   11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
 
3. Rozpočet VSO na rok 2022 
 
Návrh rozpočtu je písemnou přílohou pozvánky na členskou schůzi. K návrhu nebyly věcné 
připomínky. 
 
Usnesení číslo 285: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočet VSO na rok 2022 
jako vyrovnaný ve výši 275000,- Kč. 
 
Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
Usnesení číslo 286: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje žádost Vodohospodářskému 
sdružení obcí západních Čech o finanční příspěvek na provozní náklady VSO v roce 2022 
ve výši 45000,- Kč 
 
Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
Usnesení číslo 287: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje společnosti Vodovody a 
kanalizace Karlovy Vary, a.s. na provozní náklady VSO v roce 2022 ve výši 25000,- Kč. 
 
Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
 

      4. Střednědobý výhled rozpočtu VSO do r. 2025 
 

 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu do roku 2025 je písemnou přílohou pozvánky na 
členskou schůzi. K návrhu nebyly věcné připomínky. 
 
Usnesení číslo 288: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje střednědobý výhled rozpočtu 
VSO do roku 2025. 
 
Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
 

      5. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 
 
 



- Dokončuje se odkanalizování území kolem přehrady Lučina (Obora – Dolní a Horní 
Výšina) 

- Využívání prameniště Branka 
- Kvalita vody z ÚV Svobodka zajišťována pomocí ultrafiltrace. Řešen upravený způsob 

praní membrán. 
- Probíhá přestavba původní kotelny na středisko dopravy 
- Dokončená projektová příprava na přestavbu původní čerpačky na garáže, vydáno 

stavební povolení. 
 
Dotaz p.Nutila: Město Planá řeší napojení osady Kříženec na vodovodní systém města. Jaké 
jsou časové plány výstavby přivaděče mezi VDJ Bezdružice – Planá. 
 
Ing. Frček: Aktuálně není možné konkretizovat. Záměr je odsouhlasen Plzeňským krajem. 
Začíná se pracovat na projektové dokumentaci. Realizace stavby je závislá na možnostech 
financování. 
 
Usnesení číslo 289: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 
stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO. 
 
Hlasování:  Pro    11, Proti    0, Zdrželo se 0 
 
 
6. Různé 
p. Ryba – seznámil s aktuálními problémy při provozování vodovodu v místní části obce 
Maršovy Chody. 
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